
KVINNEMISHANDLING 

 

Jeg har tatt feil Først trodde jeg debatten om reservasjon for fastleger mot henvisning til abort 

angikk abort og etikk, dernest trodde jeg den var en misforståelse fordi det viste seg praktisk 

enkelt å bevare både kvinnens rett til å velge abort uten å bli belært av legen, og legens plettfrie 

samvittighet. Den ville kvinnen skulle beholde sin frihet uten å besudle den plettfrie fastlege. 

 

Men etterat den norske kirke sa at det ikke nødvendigvis var å hjelpe til med abort selv om man 

henviste til det er jeg kommet til andre resultat. Den norske kirke mener at de vil beholde riset 

bak speilet og ikke gi fra seg et standpunkt som noen kan bli kloke på. De vil uttale seg om 

fastlegene uten å forplikte seg. De klamrer seg til muligheten til å fordømme. 

 

Debattens mål er å hoppe på kvinners følelser, å skjende deres moralske og kroppslige 

integritet, å frarøve dem deres verdighet , “Abort er et etisk problem, men kvinneforrakt er ren 

rutine.” 

 

Menn er også opphav til mange samfunnsproblem i tillegg til krig. De  påfører rene uskyldige 

hvitkledde kvinner uønskede svangerskap. Den har utsatt oss alle for et selvhøytidelig hylekor 

av en debatt to år, hvis eneste hensikt har vært å tråkke på kvinner. 
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